
 
 

Referat – storgruppemøte 
Dato: 16.oktober 2023 kl. 17:15-19 

Sted: MTS22 Fred Kavli bygget 

 

Innkalte: 

Fredrik Neumann (FTV), Sander Tobias Jarnæs (FTV), Maria Louise Høigaard (FTV), Sander 

Hansen Hoff (FTV), Erlend Flo Lenz (SPV Medisin), Magnus Sakshaug (ITV IHG), André Vårvik (ITV 

IHG), Amanda Berg (ITV IHA), Amy Bergset (ITV IHA), Anne Maren Schistad Aarvik (ITV IKOM), 

Jakob Dingstad Bergem (ITV INB), Victoria Søilen Storebø (ITV INB), Tuva Lengard Berthelsen 

(ITV ISM), Martine Gottberg Stenbock (ITV ISM), Gunhild Larsen (ITV ISB), Martine Fredriksen 

Karlsen (ITV IPH), Anders Lie Hagen (NTNU-styret), Ida Marie Stephansen (Konsulent) 

 

Fraværende:  

Anders Lie Hagen (NTNU-styret), Amanda Woland Berg (ITV IHA). 

 

Møteleder: Fredrik Neumann (FTV) 

Referent: Ida Marie Stephansen (Konsulent) 
 

Velkommen 

- Godkjenning av innkalling og referat 

- Saker til eventuelt 

- Innsjekk 

o Presentasjonsrunde rundt bordet 

 

Forkortelser:  
• FTV = Fakultets-tillitsvalgt 

• ITV = Institutt-tillitsvalgt 

• KTV = Kull-tillitsvalgt 

• SUU = Samarbeidsutvalget for Utdanning ved Helse Midt-Norge 

• SRMH = Studentrådet Medisin og Helsevitenskap 

• SPV = Studieprogramtillitsvalgt 



Orienteringssaker 

40/23 Honorering av studentrepresentanter i studieprogramråd 

Orienteringssak 

Vi har nå fått noen erfaringer om hvordan rekrutteringen av studenter til studieprogramråd har vært. I 

forbindelse med prodekanmøte 26/09, stilte FTV-teamet spørsmål om honorering for 

studentrepresentanter i studieprogramråd. 

 

Det er vanskelig å rekruttere folk til å være studentrepresentanter til studieprogramråd 

(studieprogramtillitsvalgte). Det er ingen studieprogramtillitsvalgte på MH som blir honorert per dags 

dato, men det er honorering på noen andre fakulteter. Få studenter vet hva det vil si å være 

studentrepresentant i studieprogramrådet. Det kunne blitt informert av foreleser i første uka av studiet 

slik at man vet hva det var. FTVene og fakultetet prøver å få på plass en ryddig løsning med info og 

honorering. Dette er noe som trengs siden det er vanskelig å få tak i representanter.  

ISB har studieprogramtillitsvalgte fra hvert kull. Dette er mange og kanskje er det unødvendig å ha så 

mange, man kan sende spørsmål til programrådsleder om det er nødvendig med en representant fra 

hvert kull. Det går også an å høre med Øystein Indergård om uklarheter. 

 

41/23 Oppdatering fra Gjøvik v/ Magnus og André (ITV IHG) 

Orienteringssak 

I Gjøvik har ITVene hatt møter i Studentparlamentet og hatt møte med KTVene. 

 

42/23 Oppdatering fra Ålesund v/ Amy og Amanda (ITV IHA) 

Orienteringssak 

I Ålesund har ITVene vært på parlamentsmøte med innvelgelser til diverse komiteer. De har deltatt på 

utvidet ledermøte, der det ble satt inn vedtak om kollega evaluering. Kollega evaluering betyr at en 

kollega skal være med i forelesningene og gi tilbakemelding til foreleseren.  

 

43/23 Julebord 13. November 

Orienteringssak 

Den 13. november klokken 19:30 etter Studentrådsmøtet blir det julebord for SRMH på Kjelkantina. Det 

er lov å pynte seg 😉 Påmelding ligger på teams, frist 26. oktober. 

 

44/23 Studentrepresentantskap til vurderingskomité fra SUU v/ Sander J (FTV) 

Orienteringssak 

Det orienteres om at det ikke er vist interesse for vervet i vurderingskomiteen. 

Jobben går ut på at man får søknader som skal vurderes. Dette skjer i uke 50-51 og du får 250 kr per 

vurderte søknad. Man kan gjøre arbeidet hjemmefra.  

Erlend Flo Lenz (SPV-medisin) melder interesse.  

 

Pause 

 



45/23 Rutine for organisering av nettverksområde 

Diskusjonssak 

FTV-teamet ser behovet for klarere og mer oppdaterte retningslinjer vedrørende organisering av 

nettverksområdet (T:) og dokumenter, og ønsker forslag til dokumentet. 

Vil oppdatere rutiner for hvordan dokumentene til SRMH skal se ut. Det stilles krav til hvordan man skal 

organisere dokumentene med tanke på universell utforming.  

Det ble ytret et ønske om opplæring i T:-området. Kan ha en gjennomgang av T: på neste møte T: er 

oppe og går. For tiden omorganiseres T:-området slik at det er utilgjengelig for bruk. Kan være fint å 

repetere at alle KTV-møte-referat skal på T:, dette burde inn i stillingsinstruksen til KTVene. Kanskje ikke 

så mange KTVer leser stillingsinstruksen så kan være fint at ITVene tar en gjennomgang med KTVene. 

 

46/23 Rutine for organisering av nettverksområde 

Voteringssak 

Studentrådet MH voterer over endringsforslag og selve rutinen for organisering av nettverksområdet. 

Saksbehandlers vurdering: Studentrådet MH vedtar dokumentet. 

Akklamasjon ble gjennomført angående at SRMH følte seg tilstrekkelig informerte for å stemme over 

endringsforslaget. Endringsforslaget ble enstemmig vedtatt ved håndsopprekning.  

 

47/23 Stillingsinstrukser for ITV - studieprogramråd 

Diskusjonssak 

FTV-teamet ser behovet for å stadfeste rutinen om studieprogramråd i de aktuelle stillingsinstrukser, og 

ønsker diskusjon rundt endringene. 

 

Linje 36: Diskusjon om ITVene skal “aktivt rekruttere studenter eller KTVer til studieprogramråd”.  

- Foreleserne vil gjøre studiet så godt som mulig så de vil nok bidra i å finne 

studieprogramtillitsvalgte, så ser ikke ulempe med at lærere hjelper til med rekruttering av 

studieprogramtillitsvalgte. 

- Ikke gi KTVene et valg om de kan være studieprogramtillitsvalgte eller ikke. Vis de får velge blir 

det mye vanskeligere å rekruttere til studieprogramrådet. Det har fungert bra å sette krav til 

KTVene.  

- Slik det er nå er det tilfeldig hvem av KTVene ITVene velger til programrådet. 

- ITVene som sitter nå må skrive et bra erfaringsoverføringsskriv slik at man kan overføre 

erfaringer som fungerte og hva som ikke fungerte. 

- Fristen for å melde opp representanter til studieprogrammet bør være så sent som mulig. Det 

ble opplyst om at fristen var presset så mye som mulig i år, men egentlig fortsatt litt for tidlig. 

- Viktig for å ITVene å bli informert angående. 

- Konklusjon: løs linje 36 på en annen måte. Kan ITVene si at KTVene skal være i programrådet? 

Hvis KTVene nekter må KTVene selv ta ansvar for å finne noen andre til studieprogramrådet. 

 

 

 

48/23 Stillingsinstrukser for KTV - studieprogramråd 



Diskusjonssak 

FTV-teamet ser behovet for å stadfeste rutinen om studieprogramråd i de aktuelle stillingsinstrukser, og 

ønsker diskusjon rundt endringene. 

- Pålegge KTVene til å enten sitte i studieprogramrådet eller finne noen andre til å sitte i 

programtillitsvalgte. 

- KTVer er frivillige, og man bør være forsiktig med å pålegge dem for masse oppgaver. 

- Trenger kanskje ikke nevne for masse om møtene i programrådet før KTVene er meldt inn. 

- Ønsker å innføre godtgjørelse for KTVer i studieprogramrådet. 

- Tidligere representanter i studieprogramrådet fikk ikke noe avtale eller kontrakt som bant dem 

til oppgaven sin i studieprogramrådet. 

- Angående opplæring rundt det å sitte i studieprogramrådet:  

o En av ITVene som har sittet i studieprogramrådet tidligere fikk ikke opplæring. Fikk bare 

en møteinvitasjon. Dette kan virke litt skummelt når man er helt ny. 

o Kunne vært fint å lage et informasjonsdokument for å forberede studenten på hva som 

skal skje på et slikt møte. Hva er det man bør tenke på før man går på et 

studieprogramrådsmøte. 

- Noen studenter må sitte i programrådet, men hvis man ikke kan møte på ét møte går det greit. 

- SRMH synes denne saken bør tas videre til prodekanmøtet. 

 

Eventuelt: 

• KTV lurer på hvordan det er med prioritet for praksisplasser 

o Noen synes det fungere bra med møtet på teams når ITV har møte med KTV. 

o Hvis KTVer får prioritet så blir det veldig mange som får prioritet.  

o Studenter som er i praksis, har ikke så mye å fortelle annet enn om praksisen, slik at det 

ikke er så viktig å møtes fysisk. 

• Kanskje endre antall KTV-møter fra “minimum 3 møter” til “minimum 2 møter og flere ved 

behov”. 

o Viktig at så mange som mulig får deltatt på KTV-møtene. 

o Endre evt. til “minimum 3 møter hvert år”. 

o Hadde vært fint å ha en rutine på å føre oppmøte. ITVene skal skrive referat og legge 

det ut på T:. 

o Kunne vært en idé å lage et Excel-dokument for å lett se oppmøte. 

• Alle i SRNV kan gå gjennom nettsida til Studentrådet å se om det er noen feil eller noen mangler. 

o Organisasjonskart kunne vært praktisk. 

 

 

 

 

 

Møtekritikk:  



• Med tanke på at Gjøvik og Ålesund kan komme opp for julebordet er det upraktisk med møte og 

julebord på en mandag. 

• Konsulent kan bestille reise og hotell for de tilreisende. De som er interessert bes ta kontakt 

med konsulent Ida. 

• Si i fra på forkant at det blir mat på møtet. Pizza var godt. 

• Er det mulig å få referat fra forrige SRMH-møte før innkallelsen til neste SRMH-møte? Ja, Ida skal 

sende det ut tidligere. 

• Vanskelig å høre hva som blir sagt for de som er med via teams. Lettere å høre de som sitter 

nærmest ugla. Bruk skjøteledning for å få plassert mikrofon og “videougla” midt i rommet.  

• Møtet startet litt sent- det står i innkallelsen at møtet startet 17:15 og ikke klokka 17. 

• God deltakelse fra teams. 

 

 


